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Zápis č. 3/2021 

 

z jednání VVČ konaného dne 25. května 2021 v zasedací místnosti MěÚ Chodov 

 

 

 

Přítomni: pp. Vlasák, Voleman, Tureček, Pojar 

Omluven: pp. Zapf, Svobodová   

Neomluven: pp. Pavelka 

Host: p. Zapfová, Soukup 

 

  

Program: 

1) Zahájení  

2) Informace místostarosty o proběhnuvších jednání k záměru výstavby montované 

sportovní haly 

3) Informace místostarosty k plánované výstavbě parkoviště na Bílé vodě v kontextu 

s přístupem hendikepovaných osob 

4) Aktuální informace o počtu zrušených a posunutých sportovních a kulturních akcí 

5) Návrhy členů výboru na úpravu „zásad“ pro poskytování výše podpory (popř. formy) 

u spolků na jejich celoroční činnost dle mládežnické základny 

6) Různé 

 

 

ad 1) Zahájení – jednání zahájil p. Vlasák a přivítal přítomné. 

 

ad 2)VVČ diskutoval k aktuální situaci záměru výstavby montované sportovní haly. Pan 

místostarosta Mgr. Luděk Soukup informoval přítomné o aktuální situaci a o schůzce 

s chebskými projektanty. Zároveň informoval o ukončení spolupráce s projektantem panem 

Zákosteleckým. Studii v hodnotě cca 210 000,-Kč na výstavbu haly plánuje vedení města 

zahrnout při přípravě rozpočtu na příští kalendářní rok.  

Po další diskusi a argumentaci členů výboru k potřebě realizovat studii ještě v letošním roce a 

jednohlasném schválení tohoto požadavku, byl záměr vedení města přehodnocen a rozpočtové 

opatření bude součástí nadcházejícího jednání zastupitelstva.   

 

ad 3) VVČ dále diskutoval k tématu plánované výstavby parkoviště na Bílé vodě a 

přístupových cestách pro hendikepované, například formou nájezdové rampy. Místostarosta 

informoval členy výboru o jednání, které proběhne  26. 5. 2021, na kterém bude přítomna i 

paní Ilona Nehybová z odboru správy majetku města. Do současné doby město nezaznamenalo 

ze strany hendikepovaných (právnické ani fyzické osoby) zájem o tuto možnost. Aktuálně se 

tedy s úpravami nepočítá. 

                             

ad 4) VVČ diskutoval o aktuální situaci zrušených a posunutých sportovních a kulturních akcí 

v roce 2021. K předchozím zrušeným a posunutým akcí, které projednal VVČ na předchozím 

jednání přibyla nově akce „Kolo pro rodinu“ pořádaná každoročně TJ Plamenem. O dalších 

akcích, které se budou muset z důvodu epidemiologické situace posunout, popř. zrušit bude 

tajemnice výboru informovat na další schůzce.   

 

ad 5) VVČ řešil rozpracovaný bod z předešlého jednání, týkající se přehodnocení výše podpory 

u spolků na jejich činnost dle mládežnické členské základny, který přednesl pan Martin 

Voleman. Předseda Bc. Marcel Vlasák formuloval návrh na úpravu „zásad“, který následně 
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rozeslal členům výboru (viz. příloha) a vyzval je k připomínkování. Výbor zároveň požádal 

vedoucí odboru školství, kultury a vnitřních věcí, paní Hanu Zapfovou, aby výsledný návrh 

ověřila u právničky JUDr. J. Pflugerové.  

 

ad 6) Na závěr jednání se výbor zabýval Žádostí o finanční pomoc na provoz klubu, kterou 

adresoval Nohejbalový klub Chodov, z. s. kanceláři starosty města Chodov panu Patriku 

Pizingerovi. Jelikož z žádosti není zřejmé, na jaký účel přesně žádají a ani o jakou částku, 

doporučil VVČ prozatím žádost neschválit a nejprve kontaktovat pana Martina Čermáka, 

zástupce klubu s výzvou o podrobnější informace. Žádostí se bude zabývat na dalším jednání.   

 

Součástí jednání byla ještě informace tajemnice výboru o hlasování per rollam, které proběhlo 

od posledního jednání VVČ. Jednalo se o žádost ZO ČSOP 30/02 Chodov o poskytnutí 

individuální dotace na akci Den Země. VVČ žádost projednal dne 7. 5. 2021 a doporučil RM 

poskytnout dotaci ve výši 6 000,- Kč.  

 

 

 

 

 

 

      

Program: 

 

Datum a čas dalšího jednání VVČ bude upřesněn.                                     zajistí tajemnice VVČ 

 

   

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                    

Bc. Marcel Vlasák v.r. 

předseda VVČ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Petra Pivková                                                     

tajemnice VVČ                                                                             


